



CIRCULAR NO. CEO/27/2018

Dated : July 25, 2018

We at Oman Cement Company (S.A.O.G) are engaged in Manufacturing of Cement and are committed to:

ونحن في شركة إسمنت عمان (ش.م.ع.ع) منخرطون في صناعة الاسمنت وملتزمون بما يلي:

- Protect the Health and Safety of its staff. Its contractor's employees affected by its activities;

- حماية صحة وسلامة موظفيها وموظفي الشركة المتعاقدة المتأثرين بأنشطتها

- Protect the environment in which it operates, minimize pollution and seek improvements in effective use of natural resources;

- حماية البيئة التي تعمل فيها ، وتقليل التلوث إلى ادني حد ، والسعي إلى تحسين الاستخدام الفعال للموارد الطبيعية ؛

The Company Will:

ستقوم الشركة بما يلي:

- Comply with applicable laws, regulations, standards and procedures of Sultanate of Oman and apply more demanding standards and procedures where it is considered to do so;
- Provide and maintain safe, healthy and environmental friendly work places for employee and other relevant interested parties.
- Strive for Continual and sustainable improvement by using environmental friendly equipments in Cement manufacturing process.
- Focus on promoting health awareness through education and minimize the risk of adverse health effects due to work environment;

- الامتثال للقوانين والانظمة والمعايير والإجراءات المعمول بها في سلطنة عمان وتطبيق معايير وإجراءات أكثر تشددا في الحالات التي تعتبر فيها كذلك ؛
- توفير وصيانة أماكن عمل آمنه وصحية وملائمة للبيئة للموظفين والأطراف المعنية الأخرى .
- السعي للتحسين المستمر والمستدام باستخدام المعدات الملائمة للبيئة في عملية تصنيع الاسمنت .
- التركيز علي تعزيز الوعي الصحي من خلال التعليم والتقليل إلى ادني حد من مخاطر الآثار الصحية الضارة الناجمة عن بيئة العمل ؛



- Support and promote a high standard preventive and curative health care and execution of occupational and public health programs;
- Work towards accident free environment;
- Reduce waste generation and contamination of air, water and land;
- Dispose off unavoidable waste in safe and environmental friendly way.
- Promote awareness in all the employees about HSE impacts and their activities and the objectives of this policy.
- Undertake reviews to ensure compliance to this policy and continual improvement in health, safety and environmental performance;
- Provide the policy to interested parties and will review it periodically,

Active involvement of all the employees and stake holders are earnestly solicited to pursue HSE objectives.

- دعم وتعزيز مستوى الرعاية الصحية الوقائية والعلاجية وتنفيذ برامج الصحة المهنية والعامه ؛
- العمل من أجل البيئة الخالية من الحوادث ؛
- الحد من توليد النفايات وتلويث الهواء والماء والأرض؛
- التخلص من النفايات التي لا مفر منها بطريقه آمنه وصديقه للبيئة .
- تعزيز الوعي لدي جميع الموظفين بشأن تاثيرات السلامة والسلامة الخاصة وأنشطتهم وأهداف هذه السياسة .
- اجراء استعراضات لضمان الامتثال لهذه السياسة والتحسين المستمر في الصحة والسلامة والأداء البيئي؛
- تقديم السياسة إلى الأطراف المهمة واستعراضها دورياً،

المشاركة النشطة لجميع الموظفين وأصحاب المصلحة يساهم بإيجابية في تحقيق أهداف الصحة والسلامة بيئة.

Chief Executive Officer

الرئيس التنفيذي